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Der indkaldes til Ordinært skolebestyrelsesmøde                 

Tid: Mandag den 6/9 2021 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Kantinen 

 

Referent: Carsten 

 

 

 

Mødedeltagere: 

Casper Andersen 

Morten Ødegaard Olsen 

Thomas Konstmann Poulsen 

Sara Corydon 

Iben Puggaard 

Claus Rundqvist 

Ulrik Sejersdal Nielsen 

Henrik Jensen 

Ninette Madsen 

Carsten Larsen 

Persheng Jamour 

Renard 6.A 

Vinni Christophersen 

 

 

 

Fraværende med afbud:  
Ulrik, Persheng, Claus, Thomas 

 

Fraværende uden afbud: 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold Form Referat 

1. 17.30-

18 30.  
Revidering af årshjul 

- Bilag vedhæftet 

O+D+

B 
Årshjul revideret og godkendt 

1a  Nyt fra elevrådet  Det er uheldigt med lektioner i samme fag 

fordelt på flere dage med 45 min lektioner.  

7.a har mange dansk lektioner om manda-

gen. 

Alle vil gerne have fri kl. 14 om fredagen 

Toiletterne på mellemtrinnet kunne blive 

bedre. De er lidt ulækre. Det et ikke så rart 
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når andre klasser bruger de ”forkerte” klas-

sers toiletter. 

Vi ønsker flere 7 mands mål. Der er for få i 

forhold til antallet af elever. 

Ledelsen ser på ønsker til mål mv.  

2. 18.30-

19.00 
Revidering af forretningsorden 

- Bilag vedhæftet 

O+D+

B 
Forretningsordenen er godkendt med få ju-

steringer 

3. 19.00-

19.15 
Regnskab/budget 2021 

- Revideret budget gennemgås på 

mødet 

D+B Budget som det fremgår af bilaget, gen-

nemgået og godkendt 

4. 19.15-

19.25- 
Høringssvar til det kommunale 

budgetoplæg 2022-2025 

- Budgetoplæg er fr 

O Budget 2022-2025 - Køge Kommune (ko-

ege.dk) 

I hele 1.000 kr: (se budget for årene 2022-

2025- årsager til reduktion i budget er: 

- Faldende elevtal (se prognose) 

- Engangspuljetildeling for 2022 til IT 

på skolerne (skulle være realiseret i 

2021) på 6 mio. Falder væk i 2023 

- Lejrskoler er politisk besluttet frem 

til 2024 og er ikke med i 2025 

- Pulje, der overgår til bloktilskud 

(Generel løft i folkeskolen) er med 

alle år, hvilket er vigtigt. Der vil sta-

dig være et fagligt og socialt efter-

slæb efter corona, og vi har brug for 

ekstra hænder i skolen 

Anlægsinvesteringsoversigt: 

1.000 mio til analyse af Skoleområdet – 

hvad indbefatter det? Skoler og især faglo-

kaler, der er nedslidte og som ikke lever op 

til de pædagogiske og didaktiske krav, der 

er til skolen i dag. Se man på mange af de 

sjællandske kommuner, så bliver der inve-

steret i skolerne, hvad sker der i Køge?? 

Moderniseringspuljen på henholdsvis 

11.638, 8.096, 8.096 til modernisering af 

https://www.koege.dk/kommunen/Budget-og-regnskab/Budget-2022-2025.aspx
https://www.koege.dk/kommunen/Budget-og-regnskab/Budget-2022-2025.aspx
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kommunens ejendomme, hvor meget er 

målrettet skolerne? 

Tværgående analyser ift. Letbetaling og se-

kretærressourcer. 

Formanden udarbejder høringssvar. 

 

 

5. 19.25-

19.30 
Holmebækskolen-Holmehus 

-status og opfølgning  

 

D Prioriteringsliste fremvist og taget til efter-

retning.  

Bestyrelsen bakker op om listen, men me-

ner ikke at tidsplanen er realistisk, og vil 

tage initiativ i den anledning. 

 
 
 
 
 
 

6.  Meddelelser fra skole og sfo 

(herunder info vedr. besøg af Ar-

bejdstilsynet) 

 

 Ledelse:  

Vi havde en dejlig skolestart med 250 ele-

ver, hvor vi endelig kunne samles om træet 

i skolegården, igen mærke fællesskabet og 

sammen synge Holmebæksangen som en 

god indledning til det nye skoleår. 

Vores nye børnehaveklasse mødte ind lidt 

senere, end de øvrige klasser, og de mødte 

traditionen tro til flagespalier ved 5. klasse. 

Mange forældre og nogle bedsteforældre 

deltog ved 0. klasses første skoledag, og der 

var en god stemning. Vi kunne også byde 

velkommen til vores nye specialklasse 

7./8.C. 

 

Elevplaner: Det er politisk besluttet, både 

fra statslig og kommunal side, at skolerne 

kan fravige kravet om elevplaner i dette 

skoleår. Det har vi på Holmebækskolen 
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valgt at gøre. Vi sørger selvfølgelig for, at 

eleverne løbende får en feedback, og vi 

lægger en plan for, at forældrene også ori-

enteres om elevernes faglige progression og 

sociale trivsel. Vi holder fat i 2 årlige læ-

ringssamtaler med eleverne og 1 

skole/hjemsamtale. Derudover kan læ-

rerne/pædagogerne indkalde til ad hoc- 

samtaler, og forældre og eleverne kan også 

anmode om samtaler efter behov. 

 

Besøg af Arbejdstilsynet den 10. juni, hvor 

skolen fik et påbud ift. manglede udsugning 

i sløjdlokale samt manglende udarbejdelse 

af kemisk risikovurdering for produkterne i 

fysik-lokalet. Teknik- og Miljø er på opga-

ven ift. udsugningen, og vi har indkøbt eks-

tra støvsuger til lokalet. Arbejdet med den 

kemiske risikovurdering blev sat i gang sid-

ste efterår, men pga. corona mv. er det kun 

færdiggjort i sfoen, og produktbeskrivel-

serne mangler for fysiklokalet. Arbejdet er 

igangsat, og der er en deadline den 1. okto-

ber. Det er AMR, der står for opgaven. Sko-

len skal senest den 22. december 2021 in-

formerer Arbejdstilsynet om, hvordan vi har 

efterkommet påbuddet. 

 

Jakob Dalgas har været konstitueret leder 

frem til 25. august 2021, hvorefter Vinni tog 

over. 

 

SUPPLERINGSVALG??(BEHOV) 
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7   

Eventuelt 

 

  

  

Husk   

O: orientering 

D: drøftelse 

B: beslutning 

 

 

 

 

 


